
Zápis z členské schůze Klubu chovatelů českých hus 

Týniště nad Orlicí 13.5. 2023 

 

Program 1-zahájení 

                2-volby komisí a zapisovatele 

                3- přijetí nových členů 

                 4- zpráva o činnosti 

                 5- zpráva revizní komise 

                 6- zpráva o hospodaření 

                 7- plán rozpočtu pro rok 2023 

                 8- volby 

                 9- diskuze 

                10- usnesení ,závěr           

 

1-Schůzi zahájil př. Pavel- přivítání členů. 

2-Volba zapisovatele a ověřovatelů zápisu -př.Dědek , Strnad ,Hendrych 

    Volba volební komise -př. Peták, Svoboda, Mervart 

    Volba návrhové komise -př. Mrkvička, Charvát 

    Všichni navržení byly zvoleni jednomyslně všemi přítomnými. 

 3-Jako nový členové klubu se přihlásili – Marek Jaromír, Domáň Milan, Bartoš Michal 

     Všichni byli zvoleni jednomyslně všemi přítomnými.                                                           

 4-Zprávu o činnosti klubu za rok 2022 přednesl př. Pavel. Zhodnotil spec. výstavu v Třebechovicích. Upozornil na 

malou účast členů a připomněl povinnost účasti pro všechny držitele genových rezerv. 

      Dále upozornil, že hodnocení dle evropského systému je pro husy nevyhovující, je nutné hodnocení systémem  

      bonitace.  

  5- Za revizní komisi přednesl zprávu př. Hendrych. Revizní komise provedla kontrolu účetnictví za rok 2022 a   

        neshledala žádnou závadu.     

        Byl schválen zůstatek ve výši 96 342,80 Kč. 

  6 -Př.Dědek informoval o hospodaření klubu za rok 2022. 

      Převod z roku 2021- 97499,78.  Příjmy klubu -21 986 Kč. Výdaje- 23 142.98 Kč. Zůstatek- 96342,80 Kč. 

       Největší položka výdajů výstava Třebechovice -15 956 Kč. 

       Dotace ČSCH pro klub- 14 556 Kč.   

       Absence jarní členské schůze zapříčinila snížení výběru členských příspěvků členů, nedoplatky jsou uhrazovány     

       letos.   



7- Plán rozpočtu na rok 2023 – výdaje-výstava Třebechovice- 16 000 Kč 

                                                                        kroužky - 5 400 Kč 

                                                                        příprava pro výstavu Natura Viva -2024 - 4000 Kč 

                                                                        poštovné - 800 kč 

                                                                        internet - 1400 Kč           celkem    27 600 Kč 

                                                                příjmy – dotace ČSCH  15000 

                                                                                členské příspěvky - 11 200   celkem 26 200 Kč 

            Rozdíl 1 400 kč bude čerpán z rezerv klubu. 

     8- Kandidáti do výboru klubu - Dědková Dana, Dědek Jan, Mrkvička Pavel, Pavel Ivan, Strnad František 

            Všichni kandidáti byli zvoleni jednomyslně všemi přítomnými. 

            Kandidáti do revizní komise -  Charvát Jaroslav, Janáček Ladislav, Vlasák František. 

            Všichni kandidáti byli zvoleni jednomyslně všemi přítomnými. 

      9- př. Mrkvička -      nízký odběr kroužků v letošním roce 

- informace o práci nové komise genových zdrojů, možnost do budoucna vystavovat rodokmeny 

         př. Herynek -         informace o činnosti komise genových zdrojů, kluby si povedou administrativně plemennou    

                                        knihu, přehledné financování klubů, předběžně potvrzena dotace v loňské výši 

         př. Dědek -           informace o výstavě Natura Viva 

         př. Strnad –          informace o činnosti klubu krůt , opětovně označovat posuzovací lístky vystavovaných 

                                       klubových zvířat razítkem. 

        př. Jarkovský- jak budou posuzována husy na speciální výstavě ? 

        př. Pavel - zatím není způsob posuzování rozhodnut, 

                            výskyt zabarvených housat-       všechna zabarvená zvířata odstranit z chovu ,u chocholatých postupný       

odběr .     

 

10-   př. Mrkvička předložil ke schválení usnesení ČS 

              Usnesení bylo jednomyslně schváleno všemi přítomnými.              

 

 

 

Zapsal   13.5  2023     Dědek                                                                                     Ověřil   Strnad, Hendrych 


